



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: [info@hkihrm.org](mailto:info@hkihrm.org) W: [www.hkihrm.org](http://www.hkihrm.org)

穎通集團 新

*Eternal*

Eternal Optical & Perfumery (Far East) Ltd.

香港人力資源管理學會會員及員工香水、化妝品及護膚品專屬優惠

- 免費申請成為 Eternal 企業會員，即可享高達 8 折優惠  
<https://www.eternal.hk/EternalCorporateMembership/>

條約及細則如下：

- 學會會員及員工需於付款前出示有效電子會員卡方可使用專享優惠。
- 會籍有效期為一年，由發卡日期起計算，逾期無效。
- 優惠只適用於正價產品，而不適用於新上市產品、限定版產品及減價產品。
- 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。
- 優惠不可兌換現金、其他產品或服務，並不設退換服務。
- 折扣優惠價格將以四捨五入方式調整至最接近之整數（如適用）。
- 如有任何爭議，Eternal Optical & Perfumery (Far East) Ltd. 保留最終決定權。
- 詳情請向店員或電郵至 [ccd@eternal.hk](mailto:ccd@eternal.hk) 查詢。
- 更多銷售點及折扣優惠可按[此](#)查閱



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

*Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited*

*Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong*

*T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: [info@hkihrm.org](mailto:info@hkihrm.org) W: [www.hkihrm.org](http://www.hkihrm.org)*

**Eternal Group** **New**

*Eternal*

**Eternal Optical & Perfumery (Far East) Ltd.**

### **Exclusive Fragrance, Makeup and Skincare Corporate Offer for HKIHRM Members and Colleagues**

- Register for the free one-year membership program to enjoy exclusive discounts of up to 20% on selected brands.  
<https://www.eternal.hk/EternalCorporateMembership/>
- Terms and Conditions:
  - Member must present their valid e-membership card to enjoy the offers.
  - Offer is valid all year round.
  - The offer is only applicable to the purchase of regular items (not applicable to new products, limited edition products and discounted items).
  - This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or coupons.
  - It is non-refundable and non-exchangeable for cash, goods or services.
  - Prices rounded up to the nearest 50 cents.
  - Eternal Optical & Perfumery (Far East) Limited reserves the right of final decision in case of any disputes.
  - For further enquiries, please contact our in-store promoter or email to [ccd@eternal.hk](mailto:ccd@eternal.hk).
  - For more details on our membership program and store locations, please click [HERE](#) for the relevant information.